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Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
De aanleg van de Betuwelijn heeft voor de realisatie veel maatschappelijke discussie 
losgemaakt. Naast de financiën speelden, met name bij de gemeenten en bewoners van 
plaatsen aan de Betuwelijn, de mogelijke hinderaspecten een belangrijke rol. Dergelijke 
hinderaspecten zijn vooraf afgewogen in een Milieu Effect Rapportage (MER). Er zijn nu 
aanwijzingen dat de werkelijke hinderaspecten groter zijn dan vooraf was voorzien.

In de gesprekken over een mogelijke Rail Opstap Punt bij Valburg (ROP) en de bijbehorende 
milieueffecten, hebben als fractie onder andere een relatie gelegd met de milieueffecten van 
de Betuwelijn. 

Het college heeft aangegeven dat de MER Betuwelijn zou worden geëvalueerd. De 
resultaten daarvan, inclusief een oplegnotitie van het college die specifiek ingaat op 
Overbetuwe, zou ons voor de zomer van 2012 worden verstrekt. Deze stukken hebben wij 
echter nog niet ontvangen en onduidelijk is wanneer die te verwachten zijn.

Vragen:
1/ Wanneer kunnen wij de evaluatie van de MER Betuwelijn, inclusief de oplegnotitie van 

het college, verwachten?
2/ Waarom duurt het uitbrengen van de evaluatie langer dan was voorzien?
3/ Wat kan het college doen en wat doet het college om de gevraagde stukken zo spoedig 

mogelijk aan de raad voor te kunnen leggen?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:
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